

Date: March 5, 2023

التاريخ : 5 مارس 2023م

**Disclosure of the latest developments in the subsidiary company, Al-Pharabi for Veterinary Medicines Agricultural Company LLC**

Further to the previous disclosure issued on 16/6/2022, and based on the keenness of the partners in Al-Pharabi for Veterinary Medicines Agricultural Company LLC "The Company" to speed up the implementation of the project and reduce the project cost of investment, the previous decision to build up a new factory on the plot of land previously leased has been cancelled, and instead of that a new plot of land ready-made factory building on it was rented at the same location in Al-Buraimi Industrial City on an area of 9,966 square meters. The new lease agreement was signed and it was equipped with three production lines, which are the capsule production line and the liquid production line and the powder production line, the factory is being prepared for production, and it is expected that trial production will be ready in month of May 2023.

The rest of the other production lines will be ready during the coming period, and it is expected that the company will cover the needs of the local market from veterinary and agricultural medicines and export to foreign markets through the company's agents deployed in other countries and providing a good return to the partners.

We will update the shareholders later about the developments of the company in a timely manner.

Best regards,

General Manager

**الإفصاح عن آخر تطورات الشركة التابعة شركة الفارابي لصناعة الادوية البيطرية والزراعية ش.م.ع**

إلحاقاً الي الإفصاح السابق والصادر في تاريخ 16/6/2022م ، وإنطلاقاً من حرص الشركاء في شركة الفارابي لصناعة الادوية البيطرية والزراعية ش.م.ع " الشركة " على سرعة تنفيذ المشروع وتخفيض التكلفة الاستثمارية ، فقد تم إلغاء القرار السابق بإنشاء مصنع جديد على قطعة الارض المؤجرة سابقاً ، وبدلاً عن ذلك فقد تم استئجار قطعة ارض جديدة ومقام عليها مبني مصنع جاهز للتشغيل في نفس الموقع بمدينة البريمي الصناعية على مساحة قدرها 9,966 متر مربع ، وتم توقيع عقد الايجار الجديد وتجهيزه بعدد ثلاث خطوط انتاج وهي خط انتاج الكبسول ، وخط انتاج السوائل ، وخط انتاج البودرة ، وجاري تهيئه المصنع للتشغيل ومن المتوقع ان يبدأ الانتاج التجريبي في شهر مايو 2023م .

سيتم تجهيز باقي خطوط الانتاج الاخرى خلال الفترة القادمة ، ومن المتوقع ان تساهم هذه الشركة في تغطية احتياجات السوق المحلي من الادوية البيطرية والزراعية وكذلك التصدير للاسواق الخارجية من خلال وكلاء الشركة المنتشرين في عدد من الدول ، وتوفير مردود جيد للشركاء .

سيتم إعلام المساهمين لاحقاً بتطورات الشركة في الوقت المناسب ، والله الموفق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

المدير العام

